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KOMUNA E FERIZAJT ' 
OPSTTNA UROSEVAC O MUNTCTPALITY OF FERIZA'

ZAPISNIK II2O25

OdrZan na l. redovnom sastanku OpF-a 28.Q1.2025. godine, u 10:00 dasovau Kancelariji za

sastanke gradonadelnika, pod predsedavanjem predsedavajuieg OPF-a, Xhavit Zatiqi, u prisustvu

njenih dlanova, NVO i sluZbenika za informisanje'

Sastanku su Prisustvovali:

l. Xhavit Zaiqi,Predsedavajuii;

2. Arian Imeri, dlan

3. Lumnije Morina, dlan;

4. Mimoza Paiaziti, Elan;

5. Lulzim Abazi, dlan;

6. Brahim Osmani, dlan;

7. ShqiPe Jashari, dlan;

8. Hatixhe Bungu Qerimi, dlan;

9. Flamur lstrefi, dlan.

Direktori direkcija;

l.ArbErBytyqi_DirektorzaurbanlzamiZivotnusredinu;
2. Afrim Llabjani - Direktor obrazovanja'

predsedavaju6i opF-a Xhavit zariqi- pozdrav za sve prisutne, dlanove oPF-a, civilnog drustva,

direktore direkcija, posto podinjemo prvi redovni sastanak OPF-a za ovu godinu' verujem da ste

dobili materijat na vreme i Zelim vam dobrodoSlicu na sastanak OPF-a i predlaZem ovaj dnevni

red:

Dnevni red:

l. Potvrda ude56a na sastanku OPF-a;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka OPF-a;



4. Predlog odluke o rasporedu sednica i radnih sednica Skup5tine opstine UroSevac za

kalendarsku 2025. godinu;

5. Predlog odluke o dodeli subvencija u oblasti poljoprivrede 2a2025' godinu;

6. Predlog odluke za reviziju rjesenja broj 0l .br.91 od 27 ,09.2024;

7. Predlog odluke o proglaSenju od opsteg interesa delova katastarskih parcela; 63'5' 63-6

I(Z Glrlica, privatna svojina, radi zamene sa katastarskom parcelom 195-0 KZ VaroS'

vlasni5wo oPStine Uro5evac;

g. Predlog odluke odretlivanju lokacije za izgtadnju objekta za potrebe mjestana sela

MuhadZer;

g. Predlog odluke za odredivanje

Zaskoka;

lokacije za izgradnju objekta za potrebe stanovnika

10. Predlog - odluka o usvajanju Sporazuma o saradnji izmedu opstine Uro5evac iCARITAS

KOSOVA;

ll.Predlogodluke oponiStenjuodlukebr.0l. br.4978od 16.11.2007'godineidavanjena

kratkorodno koriStenj e,,Stana so I idarnosti" ;

12. predlog - preliminarne odluke za dugorodno kori5tenje dela katastarskih parcela 719-0 i

katastaiskih parcela 7 I 5 -2, 7 | 5 -3, 7 O4-0, 708-0 i 7 1 4-0 KZ Crn i lo ;

13. Predlog odluke o zameni katastarskih parcela; 692-4, 694-2, 693-3 KZ lerli Prelez'

privatno vlasniStvo, sa delom katastarske parcele 1178-0 KZ Jetli Prelez, vlasnistvo

Op5tine Uro5evac i

14. Razno.

Dodatne tadke:

l. Predlog odluke o zameni katastarskih parcela ll4o'2 KZ Urosevac, privatna svojina' sa

delom katastarste parcele 3280-0 KZ UioSevac, vlasnistvo opstine Urosevac;

2. predlog odluke o popunjavanju rezervne liste sa nazivima ulica ijavnih trgova u opstini

Uro5evac;

3. Predlog odluke o davanju saglasnosti na Uredbu o transparentnosti i Akcioni plan za

transparentnost opStina za 2025 -2028'

Tadka I

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi-Podnimo sa prvom tadkom dnevnog reda' Potvrda udesia

na sastanku OPF-a, svi smo prisutni'

Taika 2

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Usvajanje dnevnog reda' ima li ko da raspravlja o

dnevnom redu, 
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Arb6r Bytyqi - Hvala predsedavaju6i, pozdrav za sve dlanove OPF-a, postovani direktori' imam

dva predloga, jedan se odnosi na Prediog - Odluka za zam^env katastarskih parcela ll40-2 KZ

Urosevac, privatna imovina, sa delom kata'starske parcele 3280-0 KZ Urosevac, vlasniStvo opstine

Urolevac, zavr$ena je procena u ministarstvu, samo treba da bude odobrena i prosledena skup5tini

nakon zavrsetka srif, piocrJura, imam i drugipredlog, prethodno ste dobili materijal zaovu tadku'

predlog - odluku za kompletiranje ,.r.*r"oj spiska'sa nazivima ulica ijavnih trgova u opStini

Uro5evac, tako da su to novi prediozi koje sai piedloZio da produ za slede6u sednicu SO-a a drugi

materijal iemo doneti na sednici Skup5tine'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi - Direktore, mozemo li da odlozimo ovaj predlog za

imenovanje ulica ili ne moZemo?

Arb6r Bytyqi - Ve6 smo odloZili.

predsedavaju6i oPF-a, Xhavit zariqi- Direktore, ima nekih promena, npr' imam prituZbu ovde'

vjerujte mi, vrlo .uru*nu. "Hyzer Haxiiui' ko je promenio ime ulice, ko se usudio da ga promeni'

Arber Bytyqi - Predsedavaju6i, dao bih jedno objasnjenje, ova lista rezervnih imena je spisak

imena koji se koristi na novim putevima, pro-.nu portopei-tl" azivaie izvrsena odlukom skupstine

op5tine koja je uruoj.rrlOie. e3airy kio konadna lisia, ida podnomo zakonsku proceduru nije

da moZemo nesto promeniti tj. sve zatue t<o3e nam kao direkforu urbanizma stiZu po zakonskoj

osnovi da menjamo nazive,nije da ih moZemo menjati, Sto je odobreno 201 9' godine, ovo je samo

zaonekoji su dodali Jr.+ri ku6e a auZina;e manja od 100-metara i sa ovog spiska moramo uzeti

ime i dodeliti gu noro, trgu, ovi koji su uiisani, L to, geop.ortu su vei dodeljeni preko geoporta

i Azus sistem je ve6 dodelio ime kao nosilac. Pravno, n" *oz.t. menjati ova imena' znam da smo

imali kontinuirane zalbe ida smo suodeni sa prituzbama zvanidnika, ali nema zakonskog osnova

za promenu i ovo je irelevantno'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi - Ne kaZem nista, ali postavlj.am pitanje, ko se usudio

promeniti, oni su imali ime na zakonskoj osnovi i p.romenili. ime i uklonili znak, pre svega' ko nije

znao ko je Hyzerffu*ftiu, tr. ba da znadl ,, n" ,udi o jednoj obidnoj osobi, ve6 da se radi o jednoj

osobi koja je mnogo doprinela nacionalnom pitanju i sloUodi, i nije u redu da mu se ukloni ime'

ArbEr Byfqi - To je uradjeno 2019' godine'

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- KaZem vam, komisrja koja je.donela odluku o promeni

ovog imena -ora snoriti odgovornostier nema Sanse da se to dogodi tek tako'

Arber Bytyqi - Predsedavajudi, u ovakvim sludajevima to se obidno premesta na neko vaZnije

mesto, od onoga Sto sam doiada video, nisam bio deo ov-og proc€sa, jer sam bio veoma zauzet i

izonogaStosammogaodavidim,tojepreme5tenonavaZnijuoblast.

predsedavajuii oPF-a, Xhavit zariqi- Direktore, ne zelim da vas optuzujem za ovo'ulica nosi

ime je rje tu"ku6a pokojnika i nema tazloga da se menja'



Arber Bytyqi - Sad je problem $to ne moZemo da promenimo nakon 8 godina' 8 ili viSe' ne znam

koliko je to zakonski.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- To se promenilo i sada to ime ne postoji'

Arb6r Byryqi - Predsedavajudi, ovo mogu da proverim kao sludaj, ovo ime^'moLdaie premesteno

negde drugde 10 godina kada istide ova s[upStinska odluka koja je doneta 2019 ' godine' kada docle

2029. godin a, moLdase ne moZe vratiti na mesto gde je bio taj iaziv, ako je stavljen negde drugde

ali proveridu i obavestidu vas.

predsedavaju6i opF-a Xhavit Zariqi- Moramo proveriti i vratiti ime kako je bilo, jer ipak je

zvanidno odludeno, ime je dato zbog zasluge, zasluziole mnogo viSe, ali.logidno nije prihvatljiv-o

to Sto su se dogodile, o ovom pitanju trebi op5im o ,urgruuriti i proveriti ko se usudio da izvr5i

ove promene'

Arber Bytyqi - Postoji komisija koja je formirana 2013-2014 ako se ne varam' 2019' ista

komisija, donela je spisak ulica, sokatu itrgoru, to je usvojeno u skupStini i oni su ved podeli i

odludili, ali ovo nema veze sa njima'

predsedavajuii opF-a Xhavit zariqi- ovo je pitanje koje se zaistadogodilo bez ikakve logike,

bez ikakvog prava, U., it ut rog *orulnog iti f;uOst<og ptuuu, rekao sam to i sada ponavljam' ta

komisija mora odgovarati, mori i6i u zatvir, i ni.;. tteiaio.da radi ove stvari kao .to je radila' plus

ta komisija je placena sa umerenosdu u smislu sastanaka koje su odrZali i trebalo je da se o tome

raspravlja i da se o tome raspravlja na pravi nadin,. i neko. mora odgovarati zbog ovoga' o tome

nekoga moramo ,*u*i oOjouo*ir, jir ovako ni;. u redu, Hyzer Haxhiu je bio figura' lidnost

kojaje mnogo doprinela i niji u redu 5to su se poigr-ali sa njegovim imenom, kada se zna da je ova

komisija predlagalaimena i"dece t<o;a suiet rod.iu, dali su ime ulici, ne optuZujem vas direktore'

ali ovo pitanje je osetljivo, nema smisla ovako, ovo pitanje mora da se pokene na skupStini i da

se razmotri i da se vraii. Sue u svemu, niko nije smeo promeniti to ime'

Arber Bytyqi - Predsedavajudi proslo je l0 godina, ne znam tadno, vratidemo to pitanje u

skupStinu.

Predsedavajuci oPF-a Xhavit zariqi- Razumem vas, ali kao komisija su promenili imena bez

ikakve odgovornosti.

Arber Bytyqi - Ne znam ko je to odludio, atije to usvojeno kao odluka u skupstini'

predsedavajuci opF-a Xhavit zariqi- Bio sam u komisiji na podetku kada su napravljeni nazivi

ulica, ja lidno, Agim eiiu i mnogi drugi, odludili smo se za ovo'ime, kako se desilo da se promeni

neznam.

Lumnije Morina - Ima li plodicu sa imenom?



Mimoza Pajaziti- Postoji mnogo puteva u sistemu koji se pojavljuju pod drugim nazivima'

Arber Bytyqi - Ne verujem da su je potpuno uklonili to ime, mogli su to negde premestiti' ali na

primeru t oli ru* video iz prituZti 
'gridanu, 

ali svakako 6u vas detaljno obavestiti o svemu

predsedavaju6i, gde je, Sta je sa ovim i-menom, da detaljno 6u vas obavestiti kakva je odluka koja

j. doner"na ZOitg. godin. u skupStini za ovu listu, ovaj spisak ie tezewa i da mi treba da imamo

ovu listui.

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Izvolite direktore!

Afrim Llabjani - Hvala predsedavajudi, pozdrav svima, poSto je direktorka administracije

odsutna, oni ,. je ovlasiila da preilozim ovaj Predlog odluke za usvajanje Uredbe o

trunsparentnosti i Ak"ionog planazitransparentnost op5tina 2a2025'2028 godinu, sve procedure

su zavr5ene, ali danas .ur-dbbio informacije da treba da donesemo ovu odluku na Skupstini i da

je usvojimo.

predsedavaju6i opF-a Xhavit zariqi- Hvala direktore, ko je da s eprosledi na Skupstini? Da Ii

jepro5ao dnevni red sa tri dodatne tadke koje su predloZene za skup5tinu, 7 glasova za, 0 protiv' 0

suiArZanitr, dakle prolazi, nastavljamo sa III tadkom dnevnog reda?

Taika 3

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi - Nastavljamo sa Usvajanjem zapisnika sa prethodnog

sastanka OPF-a; Da li neko ima komentare sa prethodnog sastanka?

Taika 4

Predsedavajudi skupstine opstine urosevac Xhavit zariqi - Predlog odluke o rasporedu

sednica radnih sednica SkupStine op$tine Uro$evac za kalendarsku 2025' godinu, da lije neko za

raspraw o rasporedu sednica Skupstine opStine za2025. godinu, znate daje to formalno ida se

ponekad moZe promeniti, da li ste za ovu tadku dnevnog reda u skupstini? Hvala, 7 glasa za, 0

protiv, 0 suzdrzanih, dakle prolazi, nastavljamo sa v tadkom dnevnog.

Taika 5

predsedavajudi opF-a Xhavit z*iqi - predlog odluke o dodeli subvencija u oblasti

poljoprivredeza2025. godinu, direktor je odsutan, ali ovu tadku obradujemo za skupstinu' ko je

za oyttadku V, hvala, 6 glasova za, I protiv, tako da se usvaja'



Taika 6

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- predlog - odluka za preispitivanje odluke br. 01. br. 9l

od 27 ,09 .2024, intolite direktore !

Arber Bytyqi - Bio je pod hipoteku u banci, a sada se predlaZe da se ukloni teret' nastavi

procedura i da se ova tadka donese u Skup5tini'

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- Hvala, da lijos neko zeli da raspravlja o ovoj tadki?, ne,

jeste li za to daprode za raspravu u skupstini?, ko je za ovu tadku VI?' hvala' 7 glasova za' 0

protiv, 0 uzdrzanih, tako da prolazi, nastavljamo sa tadkom Vll dnevnog reda'

Taika 7

predsedavajuci skupstine opstine Xhavit zariqi- Predlog - odluka za proglaSenje od opsteg

interesa delova katastarskih parcela; 63-5, 63-6 KZ G0rlica, privatna svojina, radi zamene sa

katastarskom parcelom 195-0 KZ Varos, vlasnistvo opStine UroSevac, direktore' mozete li da

razjasnite ovu tadku dnevnog reda?

ArberBytyqi-Predsedavaju6i,ovatadkajenazahtevstranke,radirazmene,po5tonisamdetaljno

obave5ten o ovoj tadki i po5io direktor nije tu zbog porodidne obaveze, predloZio je da se to prenese

na skupStinu i da se u skupstini onda aaju oetatjne informacije, to je zahtev stranke koja je zahtev

uputilainfrastrukturi,tojesigurnouvezinekogputagdemujeuzetaparcela.

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqida li neko zeli da govori o ovoj ta6ki' ko je za odobrenje

ove tadke vII, 7 gturouu protiv, 0 uzdizanih, pa nastavljamo sa tadkom vIII?

Taika 8

predsedavajuci opF-a Xhavit zariqi - predrog odruke o odredivanju lokacije za izgradniu

objektazapotrebemestanaselaMuhaxher,izvolitedirektore!

Arber Bytyqi - Predsedavajuci, radi se o selu Dremjak, naselje Muhadderi i to je zahtev Seoskog

odbora i radi se o izgradnji objekta koji ie sluZiti za odravanje poseta saudesda za potrebe mestana

tog sela.

PredsedavajudiOPFXhavitZariqi-TojetehnidkagreSka'imalidrugihzainteresovanihza
diskusiju, da li ste sigurni da je tadka vlll dnevnog reda usvojena za prosledivanje u skupstini'



hvala, 7 glasova za, 0 protiv ,0 uzdrLanih, tako da prolazi i nastavljamo sa tadkom IX dnevnog

reda.

Tadka 9

predsedavajuci opF-a Xhavit zariqi- predlog-odluka za odredivanje lokacije za izgradniu

objekta za potrebe stanovnika Zaskoka, izvolite direktore!

Arber Bytyqi - Predsedavajudi, ovaj predlog je isti kao i prethodni predlog pa da vidimo'

predsedavajuii opF-a Xhavit zariqi - Ima li drugih zainteresovanih za diskusiju, da li ste

sigurni daje tadka IX dnevnog reda usvojena u skupstini, hvala' 7 glasova za' 0 protiv' 0 uzdrZanih'

taio da prolazi i nastavljamo sa X tadkom dnevnog reda'

Taika 10

predsedavajudi opF-a Xhavit zariqi- predlog - odluka za usvajanje Sporazuma o saradnji

izmedu op.tine Urosevac i CARITAS KOSOVA, direktore, da ri mozete da nam pojasnjavate ovu

tadku?

Afrim Llabjani _ Hvala predsedavajuii, pozdrav svima, iako niste dobili materijal na vreme,

priloZili smo sporazu*, nu! je zahtev da sqova Predlog - Odluka prosledi skupstini' kako bismo

stvorili odrZivost i kadrove zavrti6,,Engjujt,, i tako znamo da imamo dobru saradnju sa GARITAS-

om, tako da imamo dugotrajnu saradnju sa cARITAS KOSOVOM-om ugovor na tri godine i da

gausvojiSkup5tinaopsrinr,kakobismoondamoglidanastavimosaradomovogvrti6a'stoje

neophodno, ne govorimo o njegovom znadaju jer ga svi znate, stogatrazimo da se ova Predlog-

Odluka donese na usvajanje u SkupStini op5tine' hvala'

predsedavajuci opF-a Xhavit zariqi- Hvala, direktore, da li neko Leri da razgovara, direktore

da lije ovaj sporazum samo za radnike vrtiia o'Engiujt"?

Afrim Llabjani - To je za Dediji vrti6 ,,Engjujt", upravo uz dogovor i to je za zapolljavanje u

Socijalno-obrazovnom centru za zapostjavunj" t' Dubravi' mi smo u kontinuitetu povezani sa ovim

Sporazumomzbogdeceizzajedniceko3atamopohaclajupredSkolskoobrazovanjeutomcentru.

Predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Hvala direktore, da li neko zeli da tazgovaru?

Brahim osmani - Hvala predsedavaju6i, pozdrav svima, postovani direktore, pre svega' doneli

smo neke odluke u skupstini opstine, koje su finalizirane, u 
'i 

kuo PDK ste ih implementirali' volio

bih da znam dati su roditelji platili, oaii su platili i uz povedanje cene, da lije ovo jos jedan novi



sporazum, dali znategde Zivite, jer ste svaki put izgubili svoj predlog za sednicu i onda u skupStini

zar uvek treba da pove6a5 cenu, onda se vrati5 sa dogovorom sa CARITASOM KOSOVA, a sa

CARITAS-om uvek mora da postoji novi dogovor, mora da postoji dogovor sa opStinom i

CAzuTAS- om, znam da je to tadno, ali ti to ne po5tujeS, doneo si jako lo5e odluke, sad samo da

kaZeteda ste ne5to radili opet sa Caritasom ali Sta sa roditeljima, da li oni mogu pladativa5e nove

cenezasvoju decu, ondazaJanuarske plate kako cete placati radnike, a drugo za radnike sa kojima

ste se poigravali i rekli hajt idite kuii nema viSe posla, da li ste se bar izvinili njima jer je jako

bitno, neko da imkaLehajde idi kuci neko kome si bio blizu i ajde ovo traje 5 ili 6 meseci ali kako

dalje, sta sa drugim obdanistima sa ostalim vrti6ima ja ne znam kako cete raditi sa njima, valjda

cete to raditi po dogovoru sa ovim vrti6em ali sta sa ostalima, gde ostaje interes nakon ovog

dogovora opet, i kolika ce biti cena, jer ova cena sa dogovorom nije cena sa CARITAS-om, Sta

6ete raditi, ni cena ni nista nema, hvala.

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi - Hvala vam, izvoli Flamur!

Fljamur Istrefi - Hvala predsedavajuii, pozdrav svima, video sam da ste ovu tadku pogre5no

izneli na ovoj sednici i direktor kaZe daje ugovor na tri godine,januar 2027,znadi ugovorjena2

godine, 2026 i prestaje 31. januara 2027 . godine, a ne 3 godine, ali dalje od toga mislim da ovo

i,nu pror"re u toku izborne kampanje, do sada ste drZali radnike ni tamo ni vamo do pred izbore

da li imate zakonsko pravo zato, dali imate pravo u skup3tini da napravite ugovor o saradnji sa

olak5om resursa da date samo upravljanje, ako treba gradonadelnik da favorizuje ne5to u ovom

pogledu iako verujem da nije napravljen izve5taj, znadida je bilo krijumdarenja radnika, ali nema

ladan izvestaj koji je napravljen, ja sam mislio da su dali saglasnost CARITAS-u, plus da se to ne

pokije od strane CARITAS-a dakle 30% jedao CARITAS-u, to je 140 hiljada eura sa 30% koje

ie roditelji dati zajedno sa CARITAS-om, koji bi mogao da pokrije ovaj iznos, pa pokuSavaju da

zakamufliraju ne5to Sto ne bi trebalo biti, ne Zurite direktore, imate sve mogudnosti da to date na

kori5tenje, sada biste hteli dati CARITAS-u, barem ne za skup5tinu, nego u najmanju ruku za svoje

dobro, trebalo je naii resenje zaove radnike koji su tu, hvala.

Afrim Llabjani - Hvala vam Brahime i Flam ure, znate da je postojala procedura i ovo je

procedura oko davanja na korisdenje ovim ustanovama, odnosno objekata koje imamo, ali vrtii'

objekat vrtida sa ceRItaS-om koji ne funkcionise, vrti6 "Engiujt" nije bio na spisku za davanje

na kori56enje koji nismo imali ranije najavljeni javni ugovor, niimo imali javni ugovor na najbolji

moluei nudin, dakle, da se tako ne5to-rtudi, postignut je dogovor na osnovu zakona koji smo

naplsaf i u preambuli da smo pomenuli i zakone, nzlog, i drugo Brahime,. i da su pare vzete za

isplate, taj novac 6e biti vraien, isplata se ne6e pove6avaii, biie 50€, kao Sto je bilo do sada' ostatak

iznosa 6e biti pokriven do sada samo od strani opStine, k1$ je sada pokriveno od strane op5tine

7O% jeodgovornost opStine, moLda3O7o GARITAS, CARITAS-ovim radnicima Brahime nikomu

ni;, ,.tuo"da idu t uii, niti je iko odvajao bilo koga. k3 da ode a ko da ostane' ali svako sa

rukovodstvom CARITAS-a, inade su ,uaniri imali liajnje razumijevanje, p.a su. oni bili ljubazni

prema nama, tako da nismo imali problema i drugih ptoUl.',^u koji su nam se desili u ovom periodu'

ako su nam se desili problemi koji su se desiliiana ili najkasnije danas, d . u vezi isplate ipak i



sve isplate koje dugujemo tim radnicima su izvr5ene, tako da vjerujem da je to novi podetak i

podetak isled ,uoio220toro dece smeStene u tem vrtiiu, dok Flamure za datum 31.01. to je

iehnidka grejka jer bi trebalo da bude 31.12.2027, izvinjavam se zbog toga, ugovor traje 3 godine

podev oa Ot.022025-31.12.2027, znadi ugovor je ovakav, tako da je ugovor je predviden na 3

godine, hvala.

predsedavajudi oPF-a Xhavit zariqi- Neko drugi, izvoli Ljumnije!

Lumnije Morina - Dok skupStina op5tine ne donese odluku o zakljudivanju sporazuma izmedu

op5tine i CARITAS-a, ovde u dlanu 5 o izvestavanju, kome se izveStava, da li se izveStava

skup5tini op5tine ili nekom drugom?

Afrim Ltabjani - Ovde se, na osnovu upravljadkih vrednosti, izveStava Direkcija za obrazovanie

za rad, za posveienost pra6enj u i za sve Sto se de5ava, ovde uvek postoj i nadzor koj i se de5ava s

vremena na vreme u tom vrti6u, mi ih zajedno sa CARITAS-om vrlo desto poseiujemo, zbog

uslova da imamo sto bolje odrZavanje, imame ovaj kompletan deo vodovoda i kanalizacije, mi

imamo sve ove tro5kove vodosnabdevanja i kanalizacije zanjih kao direktora.

Lumnije Morina - Da li je bitno Sto mi donosimo odluku u ovom sludaju i da se o tome izveStava

parlament naj manj e j ednom godi5nj e?

Afrim Llabjani - Da, ne samo zbog osnova rada koji se radi godinu dana sa CARITAS-om, a ako

se donese takva odluka, makar i sa promenama, mi moZemo napraviti promene, iako je ovo

predloZeni sporazum, ali bitno je da se nastavi funkcionalizacija, da vrtiii budu funkcionalni,

hvala.

Brahim Osmani - Hvala, predsedavajuii, prvo Sto mi je direktor odgovorio kada ste sklapali

sporazum je da li ste mislili na kori5denje svih vrtida u Uro5evcu, Sto je sudbina u Grebno, i naravno

,u dogororom koji ste imali u skupStini predvideli ste da 6e ovi radnici koji 6e raditi u vrtiiima

radide i u Greme, takode de biti funkcionalni i drugi vrti6i.

Afrim Llabjani - Tako da ja ne obedavam, toliko se trudimo da ga udinimo funkcionalnim da je

spreman, ali uprkos nedostatku sredstava moramo da ga udinimo funkcionalnim, ali iz onoga Sto

radimo, za posao, verujemo da ie uskoro biti u funkciji, imamo jo5 jedan ugovor sa CARITAS-

om koji je putem javnog oglasa, u okviru kojeg smo planirali da ovaj objekt osposobi za kori5tenje,

ali imamo jo5 3 -4 druga objekta koji su pri zavr5etku, u selu Babu5, ved se odekuje da 6e Skola

koja je adaptirana biti zavrsena i mogude je da 6e sledeie sedmice biti svedano otvaranje ove Skole,

pa da je damo na koriStenje po5to smo i odluku doneli u SkupStini op5tine, hvala.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Hvala, Flamure!



Fljamur Istrefi - Sve rasprave vezane za nedavne izbore NKR, gde se kaLe: da su op5tine sa

CARITAS-om Kosova naknadno potpisale sporazume o saradnji, su-upravljanju i finansiranju, a

da nije bilo nikakvih konkurentskih i upravljadkih sporazuma, d. Direktor je NKR iz ureda za

reviziju koji je pokazao da su ovi ugovori zasnovani na zakonu, a pre svega da ne pravimo nered

u ovom obliku ugovora, a ne o svemu Sto je vezano za skup5tinu.

Afrim Ltabjani - Flamure, ne mislim da je bacanje lopte ni gubljenje vremena, ve6 re5enje

problema i funkcionisanja vrti6a koji je van funkcije, jer znamo da imamo samo jedan javni vrtii

koji ostaje u funkciji, Sto se tide pladanja, za usluge dece, zadobijanje usluga na osnovu preambule

koju imamo u predlogu - odluci, hvala.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Hvala vam Sto ste usvojili ovu tadku dnevnog reda u

skup5tini, hvala, 7 glasova za, 0 protiv,0 uzdrlanih, tako da je usvojena i podinjemo sa XI tadkom

dnevnog reda.

Tadka 11

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog - Odluka za poni5tenje Odluke br. 0l ' br.4978

od 16.1 1.2007. godine i davanje na kratkorodno koriStenje,,Stana solidarnosti", izvoli!

Arb€r Bytyqi - Ovo se odnosi na nekada5nji stan koji je biv5i borac OVK Gazmend Bytyqi

ustupio nazahtev Organizacije udruZenja ratnih veterana OVK, traZi se da se ustupi drugoj osobi,

imate sve napomene u zahtevu koji su podnela udruZenja ratnih veterana, smatram da je stan

ispravan i sada veoma uredan i sada imamo vredan zahtev koji ste postavili, vi5e nego Sto je

potrebno, sada vi to ocenite, UdruZenje ratnih veterana je je podnelo zahtev.

predsedavaju6i OpF-a Xhavit Zariqi - Ovaj predlog traZi vremena, jer postoje procedure da se

protle kroz komisiju za dodelu stanova, jer skup5tina kr5i na5a pravila, bez ikakvog interesa, nisam

protiv toga da to prode, ali je trebalo da ide na komisiju, komisija da to proceni i iznese na

skupStinu.

Arb€r Bytyqi - Kratkorodno

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Kratkorodno! Razlog Sto do sada nije imao stan.

Arb€r Byfqi - Iz proceduralnih tazloga, rok je kratak.
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Predsednik OPF XhavitZariqi - Apsolutno nije u redu, medutim, skupStina ima komisiju za

izdavanje stanova i ta komisija treba da proceni i predloZi skup5tini, a mi treba da donesemo

odluku, nema logike u tome direktno skup5tini, znadi on je dostavio i dajemo njemu.

Arber Bytyqi - Da, slaZem se, predsedavaju6i, ako bi ovo bio dugorodan zahtev, ali je

kratkorodno.

Predsjednik OPF-a Xhavit Zariqi - I oni su imali kratak mandat prije dvadeset godina, ali oni

imaju svoje probleme, a realno opStina nema pravo da upravlja svojom imovinom, ima ljudi koji

su uzeli stanove nakon rata, a nisu Zivjeli u njima, a danas su ih izdali, osje6am se lo5e Sto to

govorim, ali postoji redovna procedura.

Lumnije Morina - Kada su stanovi solidarnosti dodeljeni, udruZenja su se sporazumela i dobila

saglasnost, a ako je to trebalo pro6i kroz komisiju onda je to u redu.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Ako prode kroz komisiju ondaje u redu, aliako ste ve6ina

i pristajete da glasate zato, nemam primedbi.

Lumnije Morina - Da ne zakasnimo, po ovom hladnom vremenu, Gazmendije napustio stan.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- To je vlasniStvo op5tine, zato je opStina iznaimila stanove

udruZenjima, ali ne znadi daudruZenje moZe da odluduje kome hoie dati stan, nema logike, to nije

vlasni5tvo udruZenja.

Lumnije Morina - ImaS pravo predsedavajuii.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - UdruZenje ne moZe da odluduje o ovom pitanju,

udruZenje je to predloZilo, alije imalo pravo da to predloZi komisiji, komisija ie da to proceni i

iznese na skup$tinu, odludite kako Zelite, ja sam lidno protiv kr5enja pravila, nema logike u tome'

Mimoza Pajaziti- To je teZak sludaj predsedavajuii, u te5kom su stanju, nemojmo ostaviti vani

ratnog veterana, ja to ne mogu.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Vi ksite proceduru, nisam vam dao red.

Mimoza Pajaziti-Prekr5ili smo i najteLe procedure, gde smo mi tu, sami ste ih prekrSili, svi

mediji su ovde.
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Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi-Zeletida se ovde dinidobro jejedno, a kr5enje procedura

je drugo, nema smisla da udruZenje predlaZe da mu da stan bez po5tovanja procedura, stan nije

vlasniSwo udruZenja, to je vlasni5tvo opStine,

Lumnije Morina - UdruZenje moZe predloZiti, ali mi odludujemo, moZemo glasati za i protiv.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Mislim da moZemo glasati, ali kada to dode kroz

komisiju, ovako nema nikakvog smisla.

Mimoza Pajaziti - Imate pravo predsedavajuii.

Lumnije Morina - Da li komisija funkcioni5e u ovoj op5tini?

Arb6r Bytyqi - Iz pravne perspektive, nema potrebe za kratkorodnim davanje da ide kroz

komisiju, mada bi bilo bolje da prode kroz komisiju, ipak nije potrebno da prode koz komisiju u

pravnoj perspektivi do 15 godina.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Kratkorodno trajanje je od 6 meseci do jedne godine, a

ne do l5 godina.

Arb6r Byfqi - Garantujem da 6e ponovo doii da se odredi rok, jer ne znam tadno ovaj deo,

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - stavio sam ovu tadku na glasanje, ja lidno ne mogu

glasati, bez zavr5enih procedura, ko je za?,hvala,3 glasa za,4 protiv,0 uzdrlanih, tako da ne

prolazi i neka se prode procedura, podinjemo sa XII tadkom dnevnog reda.

Tailka12

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog - Preliminarna odluka za dugorodno koriSienje

dela katastaiskih parcela 719-O i katastarskih parcela 715-2, 715'3, 704'0,708-0 i 714'0 KZ

C6rnilo, moZete li nam ne5to redi o ovoj tadki, direktore?

Arb6r Byfyqi - predsedavajuii, poku5ao sam da pregledam dosije, ali postoji problem sa

njegovom suprugom, evo nekih nekretnina na listi datih na kori5ienje, sada ne znam tadnu

lokaciju, alije u predlogu koji iu predstaviti skup5tini.

Predsedavaju(i OPF-a Xhavit Zariqi - Da li steza odlaganje za slededu sednicu?, Ko je za

odlaganje do slede6e sednice , 7 glasova za, 4 protiv, O suzdrLanih, krenimo sa XIII tadke dnevnog

reda?
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Tadka 13

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Predlog - Odluka o razmeni katastarskih parcela; 692'4,

694-2,693-3 KZ Jerli Prelez, privatno vlasni5tvo, sa delom katastarske parcele I178-0 Kz Jerli

Prelez, vlasni5wo OpStine Uro5evac, izvolite direktore!

Arb6r Byfqi - Uradena je konadna procena, ministarstvo je podjednako procenilo imovinu na

35€ po m2, traLim da se konadna odluka donese nakon procene u ministarstvu.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Ko je da se odobri, hvala, 7 glasova za,4 protiv,0

uzdrlanih,podinjemo sa XIV tadkom dnevnog reda.

Taika 14

Predsedavajudi OPF Xhavit Zariqi- Predlog odluke o razmeni katastarskih parcela l140-2KZ

Uro5evac, privatna svojina, sa delom katastarske parcele 3280-0 KZ UroSevac, vlasniStvo OpStine

Uro5evac, Direktore, da li imate dakalete ne5to o ovom pitanju ?

Arber Bytyqi - tj. I ovde je za konadnu procenu Predlog odluke za zamenv katastarskih parcela

l14O-2 KZ UroSevac, privatna svojina, sa delom katastarske parcele 3280-0 KZ UroSevac,

vlasniStvo OpStine Uro5ivac, ovde jJprema proceni uzeto 605 m2, dok mu je dato 57 m2 .

Predsedavaju6i OPF-a Xhavit Zariqi 'Da li neko Zeli da diskutuje, da li ste da procle ova tadka,

hvala, 5 glasova za, 0 protiv , O uzdrLanih, da podnemo sa XV tadkom dnevnog reda?

Taika 15

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Predlog odluke za kompletiranje rezervnog spiska sa

nazivima ulita ijavnih trgova u Op5tini Uro5evac, Direktore, da li imate da raspravljate o tome?

Arb6r Bytyqi - Predsedavajudi, ovo je Predlog - Odluka o popunjavanju rezervne liste sa

nazivima ulica i javnih trgova u op5tini Uro5evac.

predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Da li neko Zeli darazgovara o ovoj tadci, hvala, 5 glasova

za, 0 protiv,0 uzdrLanih, krenimo od XVI tadke dnevnog reda.

Taika 16

predsedavaju6i OpF-a Xhavit Zariqi- Predlog odluke o usvajanju Uredbe o transparentnosti i

Akcionog piunu ,u transparentnost op5tina za 2025-2028 godinu, direktore izvolte Sta ima da

kailete o ovom pitanju ?
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Afrim Llabjani - Da, predsjedavajuii, radi se o Predlogu odluke o usvajanju Uredbe o

transparentnosti i Akcionog plana za transparentnost op5tina za 2025-2028 godinu, doSlo je do

izmene administrativnog uputstva i uskladenosti, tj. Op5tina je zavr5ila sve procedure.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi- Da Ii neko Zeli darazgovara o ovoj tadci, hvala, 5 glasova

za, 0 protiv,0 uzdrZanih, krenimo od XVII tadke dnevnog reda.

Taika 17

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Razno, Da li neko Zeli da raspravlja?

Fljamur Istrefi - Pitanje seoskih predsednika u gradskom naselju, ne da s eodloZi sa jedne sednice

na drugu, ne da budemo protiv.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - Znao sam na pro5loj sednici da ovo pitanje ne moZemo

re5iti, ne moZemo doneti odluku kada nije zavr5eno, kako da donesemo odluku.

Predsedavajudi OPF-a Xhavit Zariqi - PoSto nema diskusije o ovoj tadki dnevnog reda, time

zafraramo sastanak OPF-a, hvala na ude5iu.

Zapisnidar

Zyliha Tafarshiku
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